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Vragen van het lid Van Gerven (SP)
aan de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over de
bijwerkingen van antidepressiva.
(Ingezonden 3 februari 2010)

1
Wat is uw reactie op de enquête van
Radar onder gebruikers van
antidepressiva waarin veel mensen
melding maken van een negatieve
invloed op het gedrag, zoals
suïcidaliteit, agressiviteit en
roekeloos rijgedrag?1

2
Wat is uw mening over het sterk
toenemend gebruik van
antidepressiva, en is het waar dat het
gebruik met 7 procent per jaar is
toegenomen vanaf 2000?

3
Zijn de mogelijke bijwerkingen van
antidepressiva voldoende bekend bij
huisartsen, en wat vindt u van de
uitkomst van de enquête dat veel
mensen met klachten van mening
waren dat huisartsen hier
onvoldoende voor hadden
gewaarschuwd?

4
Bent u met de woordvoerder van het
Nederlands Huisartsengenootschap
(NHG) van mening dat het gebruik is
doorgeschoten, de werkzaamheid
minder dan gedacht, er goede
alternatieven zijn en de richtlijn dient
te worden aangepast? Zo ja, gaat u er
op toezien dat dit ook gebeurt, en wel

zo dat de farmaceutische industrie
hier geen invloed op heeft?

5
Deelt u de mening dat de
farmaceutische industrie jarenlang
heeft geprobeerd omwille van de
marketing een te positief beeld van
de resultaten van de onderzoeken
weer te geven zoals de heer A. H. in
Radar opmerkt?

6
Vindt u dat bijwerkingen voldoende
worden onderzocht, nadat een
geneesmiddel op de markt is
gebracht, bijvoorbeeld wat betreft
overgevoeligheid van een bepaalde
groep mensen?

7
Bent u nog steeds van mening dat er
geen verder onderzoek nodig is naar
bijwerkingen van antidepressiva, in
het bijzonder bij kinderen en
jongeren?2

8
Hebt u het signalement van ZonMW
over lacunes in het
geneesmiddelenonderzoek dat u in
juli 2009 verwachtte, en dat als
vertrekpunt zou dienen voor het
invullen van een onafhankelijk
onderzoeksfonds
geneesmiddelenonderzoek inmiddels
ontvangen? Zo ja, wat waren de
aanbevelingen en kunt u dit
signalement aan de Kamer doen
toekomen?3

9
Deelt u nog steeds de mening dat er
een onafhankelijk fonds
geneesmiddelenonderzoek moet
komen? Zo ja, zijn de activiteiten voor
het oprichten van een dergelijk fonds
die u na de zomer 2009 wilde startte
inmiddels in gang gezet?

10
Deelt u voorts de mening dat in zo’n
fonds ook postmarketing onderzoek
naar geneesmiddelen opgenomen
dient te worden om tegenwicht te
bieden tegen onderzoek van de
industrie dat vooral
marketing-doeleinden dient?

1 Radar, 1 februari 2010 Trouw, 1 februari
2010.
2 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2007–2008, nr. 1269, vraag 13.
3 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2008–2009, nr. 2896, vraag 8 en 9.

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2009–2010 Vragen gesteld door de leden der Kamer

0910tkkvl2010Z02106
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2010 Tweede Kamer, vergaderjaar 2009–2010, Vragen


